
TECHNISCHE VRAGEN en ANTWOORDEN (en eventueel politieke vragen) 

 

DATUM VERGADERINGEN: 27 september 2016 PARTIJ: CDA DATUM BINNENKOMST VRAGEN: 20 september 2016 

 

 

NR. VRAAG AGENDAPUNT VRAAG ANTWOORD 

1 RC 5 Die extra impuls voor de ‘pareltjes’ wat houdt die in? 

 

Dit houdt in dat als wordt gekozen voor een hoog 

kwaliteitsniveau voor de pareltjes, extra budget 

gereserveerd moet worden. 

 

2 RC 5 Ook het nul-scenario vergt extra middelen. Hou ziet u de 

dekking? Algemene reserve of structurele bezuinigingen? 

 

Voor het nul-scenario moet rond de 60K aanvullend 

worden gereserveerd om dit te evenaarden. Hiervoor dient 

een structureel bedrag te worden gereserveerd. 

 

3 RC 6 Zit er niet veel overlap tussen de LIOR en de 

beheersplannen uit agendapunt 5 en is daar geen 

besparing te vinden? 

 

De LIOR staat los van de nog op te stellen beheerplannen. 

De LIOR zegt iets over de te gebruiken materialen en 

inrichting van de openbare ruimte. In de beheerplannen 

wordt een termijn planning opgenomen voor het beheren 

van het areaal in de openbare ruimte. 

 

4 RC 8 Vastgoed: de twee brandweerkazernes zijn in ‘bruikleen’ 

gegeven aan de Veiligheidsregio. Wordt daarvoor geen 

enkele vergoeding gegeven? Hoe zit het met de 

mogelijkheden op redelijk kort termijn het huizenbezit te 

verkopen? O.a. Rijperweg. Waarom zijn de huren zo 

ontzettend laag? 

 

Dat is correct. Voor het gebruik van de kazernes ontvangen 

wij geen vergoeding. Voor het gebruik van materialen 

ontvangen wij wel jaarlijks een vergoeding.  

 

Het klopt dat de huurprijzen relatief laag zijn. Deze 

huurprijzen zijn in het verleden contractueel vastgelegd. 

Deze huurcontracten stammen uit 1984 en 1985 en de 

huren zijn dus toen vastgesteld en alleen met index 

verhoogd. Het traject om de woningen te verkopen is 

ingezet en we verwachten dat dat ook binnen een half jaar 

zal lukken. 

 

 


